

Restaurant Pumpstation
Seeanlage Utoquai (nahe Bellevue)
8008 Zürich
+41 44 260 96 69
www.pumpstation.ch
essen@pumpstation.ch
Bei Regenwetter nicht geöffnet!

Sommer in Zürich? Da kommt man buchstäblich nicht an der «Pumpstation» vorbei: Das gemütliche Café und Restaurant (eines der einzigen an der Seepromenade) nahe des Bellevue-Platzes ist an sonnigen Sommertagen immer randvoll besetzt. Gesehen werden, und vorallem die vorbeiflanierenden Zürcher Beauties bestaunen, macht in der «Pumpi» besonders Spass, weil man sich dabei mit köstlichen, frischen Speisen, Drinks und Snacks verwöhnen lassen darf: Grillmeister Baba weiss, was er macht. Unbedingt vorbeischauen und einen der besten Baked Potatos mit Sour Cream der Welt probieren!

Restaurant Pumpstation
Lakefront promenade «Utoquai» (near Bellevue)
8008 Zürich
+41 44 260 96 69
www.pumpstation.ch
essen@pumpstation.ch
Not open on rainy days!

Summer in Zurich? Well, there's literally no way around the «Pumpstation»! The lively, yet cozy café and restaurant (one of the only ones on the lakefront promenade) near Bellevue is always very well frequented on sunny days. Sitting there and watching Zurich's most attractive specimens stroll by is especially fun at the «Pumpi», seeing as you'll be treated to delicious fresh dishes, drinks and snacks while you peoplewatch. Grillmaster Baba knows exactly what he's doing, so make sure you stop by and treat yourself to one of the best baked potatoes with sour cream in the world!